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Maandag 24 juni— Chiro Waregem Centrum 
 

Verslag vorige vergadering 

Aanwezigheden: Arno Vanmeerhaeghe (KLJ Waregem en Wimbo), Martijn Verhenne (KLJ Waregem en Wimbo), 

Britt Van de Velde (Gewest Oe Est), Marcial Van Eeckhout (Gewest Oe Est en Chiro Vijve), Dries Magherman (Chiro 

Vijve), Niel Debode (Chiro Vijve), Brecht Demiddel (Chiro Vijve), Gilles Verroonen (HSC Thraso), Jochem De 

Brandt (Jong CD&V), Emiel Eggermont (Chiro Waregem Centrum), Migue Matton (Chiro Waregem Centrum), Luca 

Vanpoucke (Chiro Waregem Centrum), Marcial Van Eeckhout (Gewest Oe Est en Chiro Vijve), Victor Willemijns (JH 

Den Uitvlucht), Charlotte Verhelst (Akabe Funk), Sophie Vande Walle (Akabe Funk), Clemens Van Cauwenberge 

(Chiro Gaverke), Lien Dessaux (Chiro Gaverke), Phoebe Allaert (Speelpleinwerking De Speeldooze), Daniëlle Ver-

caemst (Chiro Nieuwenhove), Hanne Lefebvre (Chiro Nieuwenhove), Xander Demoor (Chiro Nieuwenhove), Simon 

Desmet (dagelijks bestuur), Jonas Claerhout (Jeugddienst),  Alana Welvaert (Dagelijkse bestuur), Alicia De Waele 

(Dagelijks bestuur), Lucas Desloovere (Dagelijks bestuur), Kamiel Tomme (Dagelijks bestuur/Jeugdschaakclub Luc-

tor Et Emergo), Flor Coussement (Jeugddienst), Hannes Declercq (Voorzitter jeugdraad) 

Verontschuldigd: Chiro Leieland, KSA Waregem, Jong VLD, Jo Neirynck (Schepen van jeugd), Anouk Desloovere 

(dagelijks bestuur) 

Gespreksleiding: Hannes Declercq (voorzitter) 

Verslaggeving: Jonas Claerhout (jeugddienst) 

 

 

Opmerking vorig verslag 

Geen opmerkingen, verslag goedgekeurd. 

 

Emile Claus 

Simon (dagelijks bestuur): Het is het jaar van Emile Claus, er veel te doen hierrond. In de kerk van Sint-Eloois-

Vijve is er bijvoorbeeld een mooie tentoonstelling. Alle info hierover op waregem.be/emileclausjaar  

Flor(Jeugdddienst): Je kan ook met een groep gaan naar de tentoonstelling en dit loopt nog tot in september. 

 

Subsidieverdeling  

Flor: Deze komt eraan, zal gemaild worden naar iedereen. Als je nog opmerkingen hebt mag je feedback geven. 

Aan de hoofdverantwoordelijken, hou dit in de gaten, normaal in de loop van volgende week ontvang je een mail 

hierover.  

 

Coronasubsidie 

Flor: Voor jullie ligt het afgeklopte document dat naar het schepencollege gaat voor de coronasubsidie die we 

gaan invoeren. We hadden nog een deel geld daarvan en in plaats van dat zomaar te verdelen heeft de jeugdraad 

gezegd dat dit geld ook op een andere manier mag verdeeld worden. Voor wie aanspraak wil maken op deel van 

dat budget is het de bedoeling dat je een project bedenkt, of misschien is dat iets wat je al doet, waarvoor je die 

subsidie kan krijgen. Dat reglement moet nog naar het schepencollege en naar de gemeenteraad. We willen hier-

voor nog definitief advies vragen van de jeugdraad. Staat er nu nog iets in die niet ok is? Je hoeft dat nu niet te 

doen maar liefst wel in de loop van deze week nog laten weten als je hier nog opmerkingen over hebt. Dan kan dit 

volgende week naar het schepencollege. Anders beschouw ik dit als goedgekeurd en kan ik er positief advies bij 

zetten. Je ziet in het document dat er nog een aantal zaken in het geel staan. Het totale beschikbare budget gaan 

we er nog in opnemen, kwestie dat dit duidelijk is voor iedereen hoe groot die pot is waar die subsidie uit kan ko-

men. En we gaan ook de einddatum gaan we nog doortrekken tot 2025 zodat er nog ruim tijd is om dat aan te vra-

 

waregem.be/emileclausjaar
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gen. Nu stond dit afgerond op 2024, dan zou het heel snel moeten gaan. We gaan kijken of dit nog kan uitgebreid 

worden naar 2025, want dat is budget die dan moet overgedragen worden, maar ik denk wel dat het zou kunnen 

en dan zetten we er dat nog bij in het document.  

Kamiel (dagelijks bestuur): Als je offertes opvraagt voor projecten in 2025 kan je die wel al indienen in 2024.  

Flor: De oorspronkelijke einddatum stond dus op 1 december 2024, maar een beetje verder in het reglement staat 

ook dat je, zolang dat er nog budget is, projecten kan indienen. Stel dus dat er niet voldoende projecten inge-

diend werden om de volledige pot op te gebruiken dan is er ruimte om een tweede golf toe te laten voor subsidie-

aanvragen voor het  restbedrag dat nog over is.   

Hannes (voorzitter): Als je hierover nog vragen hebt mag je altijd sturen naar de jeugddienst of jeugdraad.  

 

Ambitienota  

Hannes: We hebben het al tijdens verschillende jeugdraden gehad over de ambitienota. In Sint-Eloois-Vijve heb-

ben we jullie dan bevraagd of welke zaken jullie anders willen zien in Waregem. Deze hebben we opgenomen in 

dat document. We hebben er nog geen lay-out voor, die is er bijna. Van zodra die er is komt dit op de website van 

de jeugdraad en ook in een uitzonderlijke nieuwsbrief. We gaan de ambitienota ook bezorgen aan alle Waregemse 

politieke partijen.  

We hebben verschillende thema’s: 

⚫ Veiligheid:  

− Wildplassen en fietsendiefstal, aan Jeugdcentrum en in Het Pand in het bijzonder.  

− Verlichting aan het Jeugdcentrum, zodat je ook ‘s avonds kan spelen.  

 

⚫ Welzijn: Mentaal welzijn vergroten, spreekt voor zich. 

 

⚫ Mobiliteit: 

Veilig en vlot met de fiets:  

− Expresweg is niet veilig. 

− Wegenwerken: niet alle werken tegelijkertijd uitvoeren, zorgen dat alles gemakkelijk bereikbaar is. 

− Fietssnelweg: de F7 die niet onderbroken mag zijn. 

− Vijfseweg: niet zo’n goed fietspad. 

− Stormestraat: wegdek niet in goed staat én de mogelijk om veilig in twee richtingen te rijden voor fiet-

sers.  

− Het mobiliteitsplan is de weg kwijt: Dat gaat over de markt. Daar hebben ze in 2020 bepaalde straten af-

gesloten en bepaalde straten éénrichtingsverkeer van gemaakt, maar dat werk blijkbaar niet zo goed, nog 

steeds veel files.  

− Meer plaats voor tweewielers: te weinig fietsenstalling op de markt.  

− Victor Veilig aan jeugdbewegingen.  

 

⚫ Openbare ruimte: 

− Er is veel verharding, Waregem verhardt 276m² per dag volgens het betonrapport Natuurpunt. We vragen 

hier op te letten omdat we graag veel groen zien.  

− Meer zitplaatsen waar jeugd kan chillen (vooral ‘s middags) .  
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⚫ Vrije tijd:  

− De digitale info voor jeugd is te verspreid: alles verzamelen op één website (info over verenigingsleven, 

waar je kan chillen, eten, sporten, jeugdverenigingen,…) en ook op de informatiezuilen met QR-code.  

− Meer hedendaagse films in CC De Schakel, meer concurreren met Kinépolis, zodat de jeugd in Waregem 

kan blijven om de meest recente films te kunnen bekijken. 

− Meer gezellige cafés waar jongeren zich thuis kunnen voelen. 

− Jeugdwerk voor en door jeugdverenigingen: de lokale overheid, dus het stadsbestuur, moet meer in sa-

menspraak met jeugdverenigingen zaken beslissen in plaats van voor hen te beslissen.  

− De toestand in de jeugdlokalen beter opvolgen als er iets defect is.  

− Herbruikbare bekers: Er wordt steun gevraagd door de jeugdverenigingen bij de huur of aankoop ervan.  

− Gebouwen Chiro Nieuwenhove, graag nieuwe lokalen. 

 

⚫ Participatie 

− Feedbackmomenten: er moet meer feedback gevraagd worden aan iedereen. Vooral ook bij evenementen 

die de jeugddienst organiseert en alles die de stad organiseert voor jeugd moet de vraag gesteld worden 

aan de jeugd of het wel goed was wat er werd georganiseerd en wat er beter kan.   

− Internetcommunicatie: leunt ook aan bij het verzamelen van alle informatie, maar dan specifiek nog meer 

Facebook gebruiken, hoewel ze dit al redelijk goed doen en moeten blijven doen.  

− Meer betrokkenheid gevraagd van de schepen van jeugd.  

 

Flor: Deze ambitienota dient om het programma van politieke partijen op scherp te zetten. Iedere Unizo maakt 

dat ook. Elke belangengroep maakt zo’n nota voor de politiek, want zeker op lokaal vlak kan je daar heel concre-

te dingen in zetten.  

Hannes: N-VA, CD&V en Groen hebben specifiek al achter deze ambitienota gevraagd. We gaan deze trouwens het 

‘Memorandum van de Jeugdraad’ noemen. Ze gaan daar zeker iets mee doen en zullen voor hun programma daar 

een paar puntjes uitpikken omdat zij ook beseffen dat de jeugd een redelijk belangrijke doelgroep is en dat dit 

ook invloed zal hebben op de stemmen die ze zullen krijgen in oktober.  

Flor: Om maar een voorbeeld te geven; ik zat vorige week met collega’s samen die op Vlaams niveau werken en 

zij zeiden dat bepaalde politiek partijen van het Vlaamse niveau soms letterlijk hun agendapunten hebben overge-

nomen uit die nota om in hun agenda te zetten. Het kan dus wel degelijk effect hebben. 

 

Instagram take-over  

Simon: Je kan je nu inschrijven voor onze Instagram take-over. De form staat onder onze Instragram, link in bio of 

in de nieuwsbrief. Je kan dus een dagje onze Instagram overnemen en zo de pagina eens beheren. 

Hannes: Onze jeugdraadpagina krijgt hierdoor ook meer likes, we gaan daar niet over liegen, maar jullie krijgen 

dan ook wat meer bekendheid bij jullie niet-dichte kring.  

Flor: Ook leuk voor jullie om jullie werking eens te tonen tijdens jullie kamp of wat je doet deze zomer.   

Kamiel:  Een tip voor iedereen is om dit op Instagram in herinnering te zetten, zo kan je dit altijd nog eens herbe-

kijken. De meeste hebben dat al gedaan, maar niet iedereen.  

Hannes: Wie gaat er meedoen aan de Instragram take-over? Steek in jullie hand op: Chiro Nieuwenhove, Chiro 

Centrum, De Speeldooze, Akabe Funk, Chiro Vijve, Chiro Gaverke,…  
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Financieel 

Kamiel: We hebben twee grote kosten die we gedaan hebben sinds januari. Dat zijn de fietslichtjes, ongeveer  

4000 euro en dan de twee vormingen (vorming ‘omgaan met complexe situaties in het uitgaansleven’ en vorming 

EHBO) ongeveer 2000 euro.  

Graag dus jullie feedback hierover, voor het volgende bestuur. Wat zijn de meningen hierover? Moeten we nog 

eens fuifbandjesbandjes aankopen? Normaal doen we dat om de twee jaar. Wie wil graag nog eens fuifbandjes?  

—> Chiro Waregem Centrum, Chiro Gaverke, Chiro Nieuwenhove, Chiro Vijve,... 

Victor (Jeugdhuis Den Uitvlucht): Ik ben gegaan naar de vorming ‘omgaan met complexe situaties in het uit-

gaansleven’. Ik vond dit wel een goede vorming, maar helaas één van de weinigen die aanwezig waren. Misschien 

kijken om dit nog meer te promoten?   

Hannes: We hebben dit lang op voorhand bevraagd en er hadden veel mensen interesse getoond en gezegd er 

naartoe te gaan als we dit zouden organiseren, maar op het moment zelf hadden we dan toch weinig inschrijvin-

gen.  

Flor: Als deze vormingen niet in een goede periode vallen is het misschien een kwestie van aan de start van het 

werkjaar een aantal momenten vast te leggen. 

Hannes: Die vormingen kosten ons veel geld, dat was 2000 euro die we aan iets anders konden spenderen. 

Flor: Ik denk dat niemand wil dat dit geld slecht gebruikt wordt. Daarom, hoe kunnen we die middelen zo goed 

mogelijk aanwenden dat jullie er het volle potentieel uit halen? Het is wel belangrijk dat jullie daar mee durven 

over nadenken. 

Hannes: Want dit is ook jullie geld, het is niet enkel het geld van het bestuur van de jeugdraad. Als je wil weten 

hoeveel er op onze rekening staat, je mag het altijd vragen, dat is openbare informatie.  

Gilles (HSC Thraso): Hoeveel staat er nog op de rekening momenteel? 

Alicia (dagelijks bestuur): Rond de 12.000 euro. 

 

Aanvullende agendapunten en varia 

 

Flor: Als je op kamp gaat kan je weer ijsjes terugbetaald krijgen van de stad. Ik bezorg jullie deze week nog de 

formulieren. Vergeet dat niet, vul dat in, zorg dat factuur erbij zit. Je krijgt 50 cent per lid die mee gaat op 

kamp. Zo kan je uitrekenen voor hoeveel budget je ijsjes kan kopen. Wij controleren dat ook, als je voor meer 

geld ijsjes hebt gekocht ga je nog altijd max. voor 50 cent per lid terugkrijgen. Als je voor minder geld ijsjes hebt 

gekocht ga je het volledige bedrag waarvoor je de ijsjes hebt aangekocht terugkrijgen. 

 

Dan nog twee projecten die ook binnenkort starten in Waregem. Één daarvan in Wijk Torenhof: Arktos is een orga-

nisatie die werk rond jongeren die een beetje in de marge zitten. Arktos komt daar met een medewerker voor een 

aantal dagen per week om met de jongeren te werken. Zij worden dus onze partner in dat verhaal.  

 

Er komt ook binnenkort een Overkophuis in Waregem. Die medewerker start normaal ook binnenkort en zal onder 

de welzijnsdienst vallen in nauw contact met de jeugddienst. Een Overkophuis in een inloopplaats voor jongeren 

die het even lastig hebben (economisch, mentaal,…) om tot zichzelf te komen. Je zou het kunnen vergelijken met 

een jeugdhuis, maar met een specifieke doelgroep, economisch kwetsbare of mentaal kwetsbare jongeren.  

Gilles: Waar komt dat Overkophuis? 

Flor: Waarschijnlijk zal de uitvalbasis vanuit Torenhof zijn, maar misschien kan dit nog weer verhuizen richting 

centrum. Dat is nog niet helemaal duidelijk, we willen eerst kunnen opstarten en als er ruimte vrijkomt in het 

centrum kan het Overkophuis misschien naar daar verhuizen, omdat er dan een betere instroom mogelijk is.  

 

Sinds vandaag mag het ook officieel geweten zijn: Voor de komende 6 jaar is Waregem officieel een kindvriende-

lijke stad! De jeugdraad heeft hier ook voor helpen meedenken, goed gedaan, dankuwel!  
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Marcial (Gewest Oe Est en Chiro Vijve): Ik heb een mailtje gestuurd over parkeren op het gras bij de Chirogebou-

wen in Sint-Eloois-Vijve.  

Flor: Dat is doorgegeven aan de verkeercel. Ik heb hier nog geen feedback op gekregen, want die komen één keer 

om de twee of drie weken samen, maar er zal zeker iets mee gedaan worden.  

 

Jonas (Jeugddienst): Met de jeugddienst organiseren we opnieuw Skate-on-tour, het mobiele skatepark dat zal 

rondtrekken in de deelgemeenten gedurende één maand. We starten 29 juni in Beveren-Leie, op de parking van 

de school. Na een week schuift het skatepark telkens door: eerst naar Desselgem, daarna Nieuwenhove en de laat-

ste stop is in Sint-Eloois-Vijve. Elke zaterdag gaat er een gratis skate-initiatie door voor wie wil leren skateboar-

den. Nog een warme oproep om bij jullie leden en hun ouders hiervoor reclame te maken.  Alle info vind je terug 

op www.waregem.be/skateontour  

 

Evenementen 

− 7 juli: Leie Waterdagen in Sint-Eloois-Vijve — bar wordt door gedaan Speelplein De Speeldooze 

− 7 juli: BBQ KLJ Waregem in het Margarethapark 

− 5 t.e.m. 8 juli: Ommegangsfeesten Chiro Desselgem 

− 13 en 14 juli –  Zomerfeesten Gaverke— organisatie Chiro Gaverke, KWB en Femma Gaverke. Zaterdag 13 

juli: kubbtornooi en zomerbar. Zondag 14 juli aperitiefconcert, levend tafelvoetbalspel en tombola. 

− 19 tot 21 juli: Vita’s Feestweekend— Chiro Nieuwenhove 

− 31 augustus: Beveren Kermis met cocktailbar van HSC Thraso 

Jeugdevenementen Facebook 

 

 

 

http://www.waregem.be/skateontour
https://www.facebook.com/Waregem.jeugddienst/events

